
Van: Beleidsadviseur Energietransitie & Elektriciteitsinfrastructuur 
Verzonden: maandag 11 september 2023 11:09 
Aan: Griffie <Griffie@flevoland.nl>; …@alliander.com>; ……@tennet.eu>; 
Onderwerp: kennissessie elektriciteitsinfrastructuur voor PS 
 
Goedemorgen, 
De afgelopen maanden is de elektriciteitsinfrastructuur vaak in het nieuws gekomen. 
Met name de huidige situatie van leveringscongestie is een belangrijke factor voor de groei en 
ontwikkeling van Flevoland voor de komende jaren. 
Nu wij sinds maart een vernieuwde PS-samenstelling hebben en recent er ook een nieuw college 
van GS is geformeerd zou ik willen voorstellen om een specifieke sessie voor PS te organiseren. 
Uiteraard geldt dit ook voor de commissie-leden. 
Desgewenst kunnen ook de GS-leden deze presentatie en uitleg bijwonen. 
 
De afgelopen jaren zijn er meerdere sessies geweest voor PS-leden mbt de 
elektriciteitsinfrastructuur. 
Ik denk dat dit een prima gelegenheid is om een dergelijke bijeenkomst en informatie-uitwisseling 
te organiseren. 
Hierbij zou ik dan zowel TenneT (landelijke netbeheerder) als Liander (regionale netbeheerder) 
willen betrekken om het integrale plaatje te presenteren. 
 
Gevoelsmatig zou mijn voorkeur richting oktober of anders november gaan en dan een sessie van 1 
– 1½ uur totaal. 
Hierbij kan door middel van presentaties een vervolg komen voor aanvullende vragen vanuit PS. 
In een vragenuurtje van PS is de behoefte-informatie over het elektriciteitsnet al eerder kenbaar 
gemaakt (toezegging RND106) 
Ik noem bewust oktober omdat dit dan aansluit aan de afronding van het lopende 
congestiemanagementonderzoek van TenneT wat eind Q-3 zal zijn. 
In deze bijeenkomst kan dan ook op deze laatste informatie worden aangesloten voor wat betreft 
de effecten voor Flevoland. 
 
Ik hoor graag: 
- Op welk moment is dit in te passen in de PS-agenda’s? indien mogelijk op korte termijn  
- Zijn er nog andere thema’s elektriciteit die in beeld dienen te komen? 
- Wie vanuit de griffie kan voor mij als aanspreekpunt fungeren? 
 
Met vriendelijke groet, 
Senior Beleidsmedewerker Energietransitie & Elektriciteitsinfrastructuur 


